



## ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Headquarters Edition  
Number 48/89 August 22, 1989

Édition de l'administration centrale  
Numéro 48/89 le 22 août 1989

EDUCATION UP-DATE

The Posting Services Centre (ABC) is organizing an "Education Up-date" information session for Foreign Service employees and their families returning to the National Capital Region this summer. Representatives from the Ontario and Quebec Ministries of Education, as well as several of the major school boards in the region, will be on hand to describe their programs and to answer your questions.

Who should attend

Any employees and/or spouses returning from posting to the N.C.R. whose children will be entering or returning to publicly-funded Ontario or Quebec school systems this fall. High school students are also invited to attend.

Objectives

To enable participants:

- to understand the curricula, academic philosophy, special programs and student academic requirements of the publicly-funded Ontario and Quebec school systems in the N.C.R.;
- to make informed comparisons among the various publicly funded school systems in the N.C.R.

SÉANCE D'INFORMATION SUR L'ENSEIGNEMENT

Le Centre des services à l'affectation (ABC) tiendra une séance d'information sur l'éducation pour les employés du Service extérieur et leur famille qui reviennent dans la région de la Capitale nationale cet été. Des représentants des ministères de l'Éducation de l'Ontario et du Québec, de même que de plusieurs conseils et commissions scolaires de la région, seront présents pour décrire leurs programmes et répondre à vos questions.

Qui devrait s'inscrire?

Tous les employés ou conjoints qui reviennent dans la région de la Capitale nationale après une affectation à l'étranger et dont les enfants fréquenteront une école publique du système scolaire de l'Ontario ou du Québec cet automne. Les étudiants du niveau secondaire sont également invités à participer.

Objectifs

Permettre aux participants de:

- Comprendre les programmes scolaires, la philosophie d'enseignement, les programmes spéciaux et les exigences relatives aux différents niveaux scolaires des écoles publiques de l'Ontario et du Québec situées dans la région de la Capitale nationale;
- comparer en connaissance de cause les différents systèmes scolaires publiques.